
 
 

PREGUNTA QUE PRESENTA LA PORTAVEU DEL GRUP PSM MÉS PER MENORCA PER 

SER RESPOSTA ORALMENT DAVANT DEL PLE DEL CONSELL INSULAR DE MENORCA 

 

ASSUMPTE: 1% cultural del projecte del dic de Ciutadella. 

 

En el Ple del mes de gener del 2012, es va aprovar, esmenada per la Consellera de Cultura, 

 la següent proposta d’acord del PSM Més per Menorca: 

Instar el Govern de les Illes Balears perquè informi exactament al Consell Insular de 
Menorca de quin és l’estat actual dels fons destinats a l’1% cultural corresponent a 
les obres que es van fer al dic de Ciutadella. Una vegada aclarits els nombres, reclamar 
la inversió d’aquest 1% per destinar-lo a millores a Menorca. 

 

La nostra pregunta és:  

Quines gestions ha fet la Consellera de Cultura respecte a aquest tema i quin ha estat el 

resultat? 

 

Ciutadella, 2 de març de 2014 

 

La portaveu del PSM Més per Menorca, 

 

 

Maite Salord Ripoll 

 

 


